

**No. 25702. Multilateral**

CONVENTION FOR THE PROTECTION OF INDIVIDUALS WITH REGARD TO AUTOMATIC PROCESSING OF PERSONAL DATA. STRASBOURG, 28 JANUARY 1981 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1496, I-25702.*]

DECLARATION

**Montenegro**

*Receipt by the Secretary-General of the Council of Europe: 29 April 2011*

*Date of effect: 30 July 2011*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: Council of Europe, 28 June 2011*

**N° 25702. Multilatéral**

CONVENTION POUR LA PROTECTION DES PERSONNES À L'ÉGARD DU TRAITEMENT AUTOMATISÉ DES DONNÉES À CARACTÈRE PERSONNEL. STRASBOURG, 28 JANVIER 1981 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1496, I-25702.*]

DÉCLARATION

**Monténégro**

*Réception par le Secrétaire général du Conseil de l'Europe : 29 avril 2011*

*Date de prise d'effet : 30 juillet 2011*

*Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Conseil de l'Europe, 28 juin 2011*

[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ]

In relation to the Article 3, paragraph 2, of the Convention, Montenegro, after considering the declaration contained in the instrument of ratification, withdraws the same and declares :

"In accordance with Article 3, paragraph 2, of the Convention, Montenegro will apply the Convention to automated databases containing personal data being kept in accordance with criminal records and State security regulations."

[ FRENCH TEXT – TEXTE FRANÇAIS ]

En relation avec l'article 3, paragraphe 2, de la Convention, le Monténégro, après avoir examiné la déclaration consignée dans l'instrument de ratification, la retire et déclare :

"Conformément à l'article 3, paragraphe 2, de la Convention, le Monténégro déclare que la Convention s'appliquera aux fichiers automatisés de données à caractère personnel qui sont conservés conformément la réglementation des casiers judiciaires et de la sécurité d'Etat."